



Date: Monday, February 25 2024

To: Canada Soccer Member Associations

From: Sara McConaghy, Director, Community and Fund Development

Subject: Women & Girls IDEA Day, presented by Visa

Canada Soccer Women & Girls IDEA Day, presented by Visa

Join us for an inspiring webinar dedicated to empowering women and girls in soccer, featuring Canada Soccer Women’s National Team legend Erin McLeod as our keynote speaker on Thursday 21 March. As a pioneering athlete and advocate for gender equality in sports, Erin brings a wealth of experience and passion, sharing invaluable insights on overcoming obstacles and achieving success in soccer.

But wait, there's more! We'll also shine a spotlight on fantastic community club leaders who are making a real difference at the grassroots level. They're dedicated to getting girls into soccer and ensuring they stay involved.

The Women & Girls IDEA Day, presented by Visa, will amplify the great work being done in communities across our country and serve as a catalyst for change, inspiring participants to create more inclusive, diverse, equitable and accessible spaces. We will highlight best practices and success stories from soccer organizations in Canada that have made substantial progress in promoting IDEA (Inclusion, Diversity, Equity, and Accessibility), with a particular focus on **Women and Girls**.

THURSDAY 21 MARCH	
TIME (ET)	ACTIVITY
13:05-13:15	Welcome & Land Acknowledgement
13:15-13:45	Keynote Speaker Erin McLeod
13:45-13:55	TELUS She CAN Coach
13:55-14:25	Women & Girls Community Club Best Practices
14:25-14:28	VISA Play and Stay Program Introduction
14:28-15:00	Closing Remarks

Join us on Thursday, March 21st by [registering here](#).



Date : Mercredi 21 février 2024

À : Associations membres de Canada Soccer

De la part de : Sara McConaghy, Directrice du développement communautaire et du financement

Objet : Journée IDEA pour les femmes et les filles, présentée par Visa

Journée IDEA pour les femmes et les filles - Présentée par VISA

Rejoignez-nous pour un webinaire inspirant consacré à l'autonomisation des femmes et des filles dans le domaine du soccer, avec nulle autre que la championne olympique Erin McLeod comme conférencière d'honneur le jeudi 21 mars. En tant qu'athlète pionnière et avocate pour l'égalité des sexes dans le sport, Erin apporte une richesse d'expérience et de passion, partageant des idées inestimables sur la façon de surmonter les obstacles et d'atteindre le succès dans le soccer.

Mais ce n'est pas tout ! Nous mettrons également en avant trois fantastiques dirigeantes de clubs communautaires qui font une réelle différence au niveau de base. Ces trois leaders s'efforcent d'amener les filles à jouer au soccer et de s'assurer qu'elles restent impliquées.

La Journée IDEA pour les femmes et les filles de Canada Soccer, présentée par Visa, amplifiera l'excellent travail effectué dans les communautés à travers le pays et servira de catalyseur pour le changement, inspirant les participants à créer des espaces plus inclusifs, plus diversifiés, plus équitables et plus accessibles. Canada Soccer présentera les meilleures pratiques et les réussites d'organisations de soccer au Canada qui ont réalisé des progrès considérables dans la promotion de l'IDEA (Inclusion, Diversité, Équité et Accessibilité), en mettant l'accent sur **les femmes et les filles**.

JEUDI 21 MARS	
HEURE (HE)	ACTIVITÉ
13h05 à 13h15	Accueil et reconnaissance du territoire
13h15 à 13h45	Conférencière principale Erin McLeod
13h45 à 13h55	Coach TELUS ELLE coache
13h55 à 14h25	Pratiques exemplaires des clubs communautaires pour les femmes et les filles
14h25 à 14h28	Introduction du programme VISA Pour jouer et rester
14h28 à 15h00	Mots de clôture

Rejoignez-nous le jeudi 21 mars en vous [inscrivant ici](#).